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Notulen vergadering van het Algemeen Bestuur   

Datum: 08 maart 2023  

 

Aanwezig:    

Mevrouw B. van den Berg  gemeente Beverwijk (vz) 

De heer  S. Dinjens   gemeente Velsen  

De heer Suanet     gemeente Heemskerk  

de heer  J. Schalkwijk   gemeente Wormerland 

de heer  M. Hendriks   gemeente Zandvoort 

de heer  M. Hegger   gemeente Purmerend 

mevrouw A. Grummel   gemeente Heemstede 

de heer  H. Wijkhuisen   gemeente Bloemendaal 

mevrouw Van Boeijen   gemeente Landsmeer 

de heer  K. Schilder   gemeente Edam-Volendam 

mevrouw R. Dral    gemeente Oostzaan  

de heer J. Schouten   gemeente Uitgeest  

mevrouw A. v/d Weijenberg  gemeente Waterland 

gedeputeerde    Provincie Noord-Holland 

directeur                         Omgevingsdienst IJmond 

bestuursondersteuner   Omgevingsdienst IJmond 

Afwezig:  

de heer R. Berkhout    gemeente Haarlem 

mevrouw A. Zalinyan   gemeente Heemskerk 

 

 

01.           Opening, mededelingen en vaststellen agenda  

De voorzitter opent de vergadering van het Algemeen Bestuur en heet de aanwezigen welkom. 

Afmeldingen ontvangen van de heer Berkhout en mevrouw Zalinyan, die in deze vergadering wordt 

vervangen door de portefeuillehouder financiën, de heer Suanet van gemeente Heemskerk.  

                                            

 02.       Notulen AB vergadering 14 december 2022  

Mevrouw Van de Weijenberg heeft naar aanleiding van de notulen een opmerking over de 

uitvoering van de bodemtaken in het uitvoeringsprogramma. De directeur antwoordt dat odij v.w.b 

de bodemtaken nog bezig is en de komende maanden duidelijk moet worden wat wel en niet bij de 

provincie blijft en wat de financiële consequenties zijn. De heer Olthof deelt mede dat provincie 

Noord-Holland voornemens is in 2023 de kosten te blijven betalen en voor 2024 dit nog bekeken 

wordt. De gelden vanuit het Rijk gaan één op één over naar de gemeenten. De heer Dinjens deelt 

mede dat het voor de gemeenten belangrijk is te weten waar er nog gestuurd kan worden en welke 

keuzes er kunnen worden heroverwogen. De directeur antwoordt dat het nu om de pure uitvoering 

gaat (beheer van stortplaatsen, verontreinigende locaties) en het bodembeleid met name ook in 
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het beleidskader is opgenomen. Besluit: De notulen van de AB vergadering van 14 december 2022 

worden ongewijzigd door de vergadering vastgesteld. 

 

03.         Kadernota 2024       (Besluit 2023-001) 

Mevrouw Van de Weijenberg merkt op dat (bij paragraaf 3.2, blz.9, Begroting 2024) de 

Omgevingswet wel effect sorteert v.w.b. de basistaken voor de gemeenten Purmerend en 

Waterland en niet voor Landsmeer? De ODIJ voert deze taken voor Landsmeer uit via een 

dienstverleningsovereenkomst in tegenstelling tot Purmerend, Waterland en Edam-Volendam. 

Mevrouw Van de Weijenberg informeert of dit voor de cao onderhandelingen nog consequenties 

heeft? Mevrouw Zalinyan informeert of de resultaten van de in 2022 uitgevoerde Montecarlo-

inventaristatie nog adequaat zijn m.b.t. de hoogte van het weerstandsvermogen. De heren Hegger 

en Dinjens spreken hun complimenten uit over de Kadernota 2024. De directeur deelt mede dat 

ODIJ de komende maanden met de gemeenten Landsmeer en Waterland in gesprek gaat over het 

structureel onderbrengen van taken in het basistakenpakket bij ODIJmond. In de begroting van 

2023 is geen rekening gehouden met de nieuwe cao afspraken en zal er nog een 

begrotingswijziging 2023 komen. Een Montecarlo-inventarisatie  wordt eens in de vier jaar gedaan 

en er zijn geen signalen die aanleiding geven tot een wijziging in de hoogte van het 

weerstandsvermogen. Mevrouw Zalinyan is er voorstander van het weerstandsvermogen jaarlijks 

te updaten, gezien de risiko's en om deze op orde te hebben. De directeur antwoordt dat hij bereid 

is om te kijken of het niveau nog valide is en/of er iets anders gewenst is en of het maken van een 

jaarlijkse risiko-analyse gewenst is. De controller vult aan dat de nieuwe Omgevingswet mogelijk 

aanleiding geeft om de Montecarlo-inventarisatie eerder te maken en dit als aandachtspunt zal 

worden meegenomen. Actiepunt: ODIJmond. 

Besluit 2023-001: De vergadering van het Algemeen Bestuur heeft kennisgenomen van de 

Kadernota 2024.  

 

04.        VTH Beleidskader en VTH strategie 2023-2026         (Besluit 2023-002)  

De voorzitter informeert of er nog opmerkingen zijn, gezien de uitgebreide zgn. “inputsessies” die 

er in het voortraject in de regio's Zaanstreek-Waterland, Kennemerland en IJmond hebben 

plaatsgevonden. De heer Hegger beaamt dat e.e.a. reeds uitvoerig besproken is in het voortraject, 

echter niet op inhoud met zowel de wethouder als ambtelijk met de ODIJ en spreekt de wens tot 

uitstel van het te nemen besluit. De heer Dinjens deelt mede dat de colleges er in het 

vaststellingsproces nog inhoudelijk op kunnen reageren en gecheckt kan worden of dit zo is. De 

heer Olthof deelt mede dat er geen ambtelijke consultatie binnen de provincie heeft 

plaatsgevonden en wel verwacht dat evtl. wijzigingen die ambtelijk worden aangeleverd, nog 

worden opgenomen in het document. De heer Hendriks deelt mede dat het proces prima is 

verlopen en spreekt zijn complimenten uit over de stukken. Mevrouw Dral en de heer Schouten  

kunnen zich ook vinden in de opmerking van de heer Hendriks. De voorzitter informeert of de heer 

Hegger en de heer Olthof (onder voorbehoud van de ambtelijke inbreng) zich kunnen vinden in het 

voorstel dat bij de inhoudelijke consultatie in de colleges e.e.a. goed inhoudelijk wordt besproken. 

De directeur doet de toezegging uit te zoeken wat er in de communicatie mis is gegaan in 

Purmerend en neemt als aandachtspunt mee dat in het proces aan de voorkant dit een betere 

voorbereiding c.q. voorbespreking verdient zowel ambtelijk als met de wethouder. 
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De heer Dinjens merkt op dat hij dan wel kennis wil nemen van eventuele veranderingen c.q. 

aanpassingen. De voorzitter informeert of er onder de bestuurders belangstelling is om een aparte 

sessie te wijden aan de bestuurlijke en financiële risiko's. Binnen de vergadering is er 

belangstelling voor om hier een aparte sessie voor te organiseren. Actiepunt: ODIJmond. De 

directeur deelt mede dat het streven is met de andere omgevingsdiensten in de loop van 2023 te 

komen tot een gezamenlijke strategie c.q. -level playingfield.  Besluit 2023-002: De vergadering 

van het Algemeen Bestuur stemt in met het VTH Beleidskader en de VTH Strategie 2023-2026 

onder voorbehoud van eventuele (nog te verwerken) ambtelijke inbreng provincie en gemeente 

Purmerend. 

 

05. Managementletter 2022 met reactie en aanbevelingen 

Besluit 2022-003: De vergadering van het Algemeen Bestuur heeft kennisgenomen van de 

Managementletter 2022 met de reactie en aanbevelingen.    

 

06.        Visitatie OD.NL       

De projectleider ODIJ geeft een presentatie over de aanleiding van de visitatie en de vraag welke 

3-tal bestuurders 27 en 28 juni in het middagdeel beschikbaar zijn voor het geven van interviews. 

Inhoudelijke thema's: 

- Kwaliteit ankers wet- en regelgeving  - Ontwikkelkracht en innovatieruimte 

- Ketensamenwerking en strafrecht  -  Onafhankelijkheid  

- Governance     -     Prioritering en uitvoeringsprogramma's 

- Trends en ontwikkelingen    -       Inhoudelijke kwaliteit producten en diensten. 

 

Hoe zien de bestuurders de regie- en adviesfunctie wanneer deze bij de odij wordt neergelegd of 

zijn zij voornemens van deze taak binnen de gemeente onder te brengen. De heer Dinjens geeft 

aan dat gemeente Velsen een eigen adviseur heeft die de wethouder op de ODIJ bestuursstukken 

adviseert. De directeur vult aan dat dit historisch zo is gegroeid en de keuze is gemaakt om de 

regie- schakelfunctionaris bij de ODIJ onder te brengen. Dit is een afweging die de gemeente zelf 

mag en kan maken. De heer Hegger is van mening te kiezen voor de best mogelijke werkwijze. De 

heer Wijhuisen deelt mede dat zijn motto is: “Never change a winning team” en de ODIJ één van 

de weinige gemeenschappelijke regelingen is, waar geen gedoe is. De heer Dinjens ondersteunt 

het warme pleidooi van de de heer Wijhuisen wat de regiefunctie betreft, om het zo te houden en 

vult aan dat hij de behoefte had aan een klankbord c.q. second opinion als portefeuillehouder. De 

presentatie wordt na deze vergadering toegevoegd aan de stukken in Ibabs. 

 

07.         Rondvraag en Sluiting   

Geen punten voor de rondvraag. De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor 

hun inbreng. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur van 17 mei 2023, namens, 

de voorzitter,        de secretaris/ directeur, 

 

B. van de Berg        ODIJmond 


